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Z A P I S N I K  

SA XVII. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

ODRŽANE DANA 30. TRAVNJA 2015.G.  

U GRADSKOJ VIJEĆNICI GRADA NOVALJE  

S POČETKOM U 9,00 SATI  

 

 

Sjednici nazočni: 

1. Ljubomir Kurilić, predsjednik Gradskog vijeća  
2. Mariella Pehovac 
3. Aleksij Škunca 
4. Valentina Tomulić Trgovčević 
5. Zoran Vidas 
6. Jurica Palčić 
7. Boris Šuljić 
8. Ivica Supić 
9. Ivan Šuljić 
10. Željko Tamarut 
11. Dražen Peranić 
12. Emilio Dabo  
13. Zvonko Vrtodušić 

Ostali nazočni: 

1. Ante Dabo, gradonačelnik Grada Novalje 
2. Ninoslav  Dusper, Urbanistički Instituta Hrvatske 
3. Dunja Ožvatić, Urbanistički Institut Hrvatske  
4. Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela  
5. Margareta Škunca Čepulo, pročelnica Upravnog odjela  
6. Gordana Vuković, voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje 
7. Lucie Zubović, referent za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća  

 

Predsjednik Gradskog vijeća Ljubomir Kurilić, otvorio je sjednicu,  pozdravio sve nazočne i 
predložio da se izvrši prozivka radi utvrđivanja prisutnih vijećnika. Utvrđeno je da je sjednici 
nazočno 12 vijećnika. 

Također je pozdravio i građane Ervina Palčića i Nikolu Škunca  koji su svoju nazočnost 
sjednici najavili sukladno Poslovniku Gradskog vijeća. 

Predsjednik Ljubomir Kurilić predložio je da se rasprava za prvu točku dnevnog reda; 
Izvješće gradonačelnika,  provede kroz aktualni sat da se izvješće ne ponavlja. 
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Vijećnik Aleksij Škunca primjetio je da se Izvješće gradonačelnika odnosi na polovinu prošle 
godine, a izvješće koje gradonačelnik iznese za aktualni sat se odnosi na aktualna zbivanja  
između dvije sjednice pa ne bi trebalo objediniti.  

Primjedba je prihvaćena i  predložen je aktualni sat. 

 

AKTUALNI SAT 

Gradonačelnik Ante Dabo upoznao je vijećnike sa aktivnostima koje se  događaju na području 
Grada  od zadnje sjednice Gradskog vijeća i posebno istaknuo radove na trgu Alojzija 
Stepinca koji  projekt je kandidiran  kod Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU   i 
očekuju se sredstva u visini do 2 mil. kuna, 

 odlagalište Caska – u tijeku je inspekcijski nazor i predviđa se do ljeta raspisati javni natječaj 
za sanaciju odlagališta, rotor na ulazu u Novalju je završena izgradnja i čeka se postavljanje 
javne rasvjete. 

Darija Antonović – Savjet mladih  

Savjet mladih je dobio informaciju da nisu uplaćene stipendije studentima, a ugovori su 
potpisani pa me zanima kad će biti stipendije? 

Mladi su iznijeli prigovor da nema višenamjenskog igrališta pa me zanima da li je u planu 
teren za jedno takvo igralište? 

Gradonačelnik Ante Dabo  

Trećina sadržaja igrališta koje je bilo predviđeno kao rezervni  nogometni teren je uređeno 
kao tenisko igralište sa tri terena ali smatram da još ima prostora za druge sadržaje. 

Stipendije će biti isplaćene drugi tjedan  u ugovoru stoji do 31. ožujka, nema problema oko 
isplate, nisam bio upozoren. 

Vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević 

U našem gradu postoji djevojčica koja boluje od leukemije  pa predlažem da se vijećnici 
odreknu naknade  za ovu sjednicu  i da se uplata te naknade  izvrši na račun za Mariju 
Kafadar. 

Svi vijećnici složili su se s prijedlogom i zaključeno je da će stručne službe sa službom 

računovodstva utvrditi način na koji će biti isplaćena naknada za ovu sjednicu u namjenu za 

pomoć Mariji Kafadar. 

Vijećnik Emilio Dabo  

1. Dalmatinska ulica; da li se razmišljalo o tome da će uređenje ulice i njenim 
podizanjem voda ići u kuće? 

2. Da li se zna koliko godina se daje koncesija za hidroavion? 

Predsjednik Ljubomir Kurilić odgovorio je vijećniku da je koncesija za hidroavion jedna od 
točaka dnevnog reda i o tome će moći raspravljati kad bude na redu. 
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Gradonačelnik Ante Dabo 

Ja se ne mogu miješati u struku što se tiče uređenja ulice ali vjerujem da će uređenjem 
oborinske odvodnje biti riješena glavnina oborinskih voda. Primijetio sam da se namjerno 
podigla ulica sa svake strane da sredina ima dva cm pada i voda bi trebala ići sredinom ulice. 

Vijećnik Emilio Dabo 

Da li se daju koncesije za plažu Zrće i da li gosp. Klanac vraća i objekte ili samo parkiralište? 

Gradonačelnik Ante Dabo  

On ne vraća ništa, tu su legalizirani objekti jer nije utvrđena granica pomorskog dobra. 

Ciljano smo išli na smanjenje postojećih sadržaja na plaži Zrće jer imamo projekt plaže i 
ponuditi ću ovom Vijeću da Grad uzme upravljanje plažom 

Klanac ima ugovor do 2017. godine i Grad nije vlasnik zemljišta za parkiralište. O tome ćemo 
još razgovarati ali se nadam da ćemo parking vratiti na upravljanje Gradu. 

Vijećnik Emilio Dabo  

Mene zanima tko sudjeluje u tom projektu jer mi dajemo sredstva za uređenje plaže Zrće, Po 
meni je bilo potrebno da mi ovdje raspravimo što želimo na toj plaži. Zašto uvijek strancima 
dajemo da nam kreiraju naše prostore. Rečeno je da smo smanjili kapacitet prostora kioska. 

Gradonačelnik Ante Dabo  

Koncesijska odobrenja postojeća nisu dirana, a onih koji su bili jednogodišnji nismo 
produživali. Kad idejni projekt Zrća bude gotov staviti ćemo na javni uvid. 

Vijećnik Ivica Supić 

1. Otkaz ugovora o upravljanju zgradama koji je uputio direktor Arburože d.o.o. , zanima 
me na osnovu koje odluke je ovo dogodilo jer smo Arburožu definirali kao prisilnog 
upravitelja za one koji nisu odredili upravitelja? 
Koga ćemo odrediti za prinudnog upravitelja ako Arburoža ne želi biti  ali se već 
preferiraju firme koje to rade? 

2. Odnos Grada Novalje i uređenja privatnih fasada na trgu Alojzija Stepinca; tko plaća i 
kakav je međuvlasnički odnos? 

3. Socijalna pomoći; da li ću dobiti izvješće Socijalnog vijeća i struktura kojih artikala i 
namirnica se daje za socijalnu pomoć? 

 

Gradonačelnik Ante Dabo  

1. Prisilni upravitelj; ne imenuje Gradsko vijeće prisilnog upravitelja već je samo 
Arburoži dana ta djelatnost. Arburoža to ne može raditi jer je to paralelno 
računovodstvo za koju Arburoža nije spreman.  

Na tržištu u Novalji postoje i druge tvrtke koje se bave tim poslom. Idući put će u  na 
sjednici biti direktor i on će dati odgovor na ova pitanja. 
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2. Fasade; Da bi mi dobili javnu rasvjetu na fasadama, ponudili smo vlasnicima objekata 
da daju dozvole za postavljanje javne rasvjete i štemanje fasada s time da smo 
obavezni urediti fasade nakon toga. 

3. Socijalna pomoć; zamolio bi pročelnicu koja je i predsjednica Socijalnog vijeća da 
dostavi izvješće koje tražite. 

Vijećnik Ivica Supić 

Drago mi je da će direktor biti na sjednici i da se provede natječaj i onaj tko ima bolje uvjete 
neka dobije posao. 

Gradonačelnik Ante Dabo  

Stanari sami moraju odabrati upravitelja, a samo oni koji nisu odabrali trebaju prisilnog 
upravitelja. 

Vijećnik Zoran Vidas 

Ulaz i izlaz na parkiralište kod đige; da li će se što napraviti po tom pitanju jer smo govorili o 
osposobljavanju izlaza kod sunčanog sata? 

Gradonačelnik Ante Dabo  

Vidjeti ću sa direktorom što je planirano, nisam spreman na ovo pitanje. 

Vijećnik Ivan Šuljić 

1. Rotor na ulazu u Novalju da li će netko snositi konzekvence za nekvalitetnu izvedbu i 
kašnjenje u radovima? 

2. Turistička zajednica ;imam informaciju da je TZ oformila Turističko vijeće, po kojim 
kriterijima se birala Skupština? 

3. Kanalizacija; tko je projektant u ulici Burin bok gdje se napravio projekt koji nema 
veze sa stvarnošću? 
 

4. Danas se održava Fešta od Maja i u sklopu manifestacije je organizirana humanitarna 
akcija za pomoć Mariji Kafadar. 
 

Gradonačelnik Ante Dabo  

1. Rotor; ugovor su sklopile Hrvatske ceste i oni će naplaćivati penale izvođačima. 
2. Skupština TZ; zakon je jasno propisao kako se biraju članovi Skupštine i tako su se i 

predlagali članovi. 
3. Kanalizacija Burin bok; Komunalije iz naknade za razvoj rade projekt kanalizacije. 

Projekt je radio Građevinski fakultet iz Zagreba. Nadzor je imenovan od strane KOmunalija. 
Predlažem da odete u upravu Komunalija i tamo zatražite sve podatke o projektu. 

Vijećnik Ivan Šuljić 

Djelomično sam zadovoljan odgovorom. Sve je točno po pitanju TZ ali formalna politika nije 
zastupljena. 
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Vijećnik Željko Tamarut 

Imamo problema sa postojećim rotorom; kakvo osiguranje će biti na toj prometnici jer nije 
izrađen kako treba na onom uskom malom dijelu će preletanja. Tu bi trebalo napraviti 
signalizaciju jer će doći do smrtnih slučajeva. Tamo nema mjesta za eventualno izbjegavanje 
nesreće i treba napraviti barijere i signalizaciju. 

Gradonačelnik Ante Dabo  

Projekt smo naslijedili i mi smo rješavali imovinsko pravna pitanja, a naručili smo samo 
projekt  javne rasvjete. 

Vijećnica Mariella Pehovac 

Vezano za Arburožu i poslove upravljanja zgradama; nije mi jasno zašto smatrate da naša 
službe nisu osposobljene, a privatnici jesu za obavljanje poslova prinudnog upravitelja? 

 

Gradonačelnik Ante Dabo 

S obzirom na to koji je profil zanimanja u Arburoži, za ovo bi trebalo imati majstore 
građevinare. na idućoj sjednici postavite pitanje direktoru. 

Vijećnik Jurica Palčić 

Fasade u Dalmatinskoj; često sam proteklih nekoliko godina čuo o uređenju fasada na trgu 
Bazilike, mogu reći da sam svoju fasadu platio osobno. 

Da li će Grad poduzeti nešto za radno vrijeme ugostiteljskih objekata oko izmjene Odluke? 

Gradonačelnik Ante Dabo  

Ne bi ulazio u to kako je plaćena fasada na trgu Bazilike. Tamo je puno stvari koje treba 
urediti i dovršiti, trg nema uporabnu dozvolu jer je došlo do bitnog odstupanja od projekta. 

O radu ugostiteljskih objekata predlažem da razmislimo i neka inicijativa krene od ugostitelja 
za izmjenu odluke o radnom vremenu. 

 

Nakon završenog aktualnog sata predsjednik Ljubomir Kurilić predložio je verifikaciju  
zapisnika sa XVI. sjednice Gradskog vijeća održane 19. veljače 2015.godine. 

Vijećnik Ivica Supić imao je primjedbu kod izlaganja  na strani 3. i predložio ispravak u 
drugoj rečenici pa ona glasi: „Želio bi da do kraja mandata projekt završimo ako već ne 
možemo sa radovima otpočeti.“ 

Vijećnik Jurica Palčić primjetio je da  je na strani 9. kod rasprave o zahtjevima za postavljanje 
nove terase izostala njegova izjava o tome prijedlogu, a ona  glasi: 

„Vijećnik Jurica Palčić rekao je da HSS neće podržati postavljanje ove ugostiteljske terase jer 
uvažava stav mjesnog odbora i ovo je na tragu  politike o jačanju mjesnih odbora. Što se tiče 
obrazloženja da je ovo neuređeni zeleni pojas on  se da jednostavno i brzo  urediti i dodao da 
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ne mora svaka javna površina biti u funkciji gospodarstva i novaca i ovaj prijedlog neće  
podržati.“ 

Vijećnik Dražen Peranić primijetio je da u Zapisniku nije naveden dnevni red iako se uvijek 
navodi pa predlaže da se ispravi. 

 

Ovim primjedbama  koje su usvojene, verificiran je Zapisnik sa XVI. sjednice Gradskog 
vijeća. 

Nakon verifikacije zapisnika predsjednik Ljubomir Kurilić predložio je utvrđivanje dnevnog 
reda jer je nakon slanja poziva pristiglo još tri zahtjeva za uvrštenje u dnevni red. 

Predsjednik Ljubomir Kurilić predložio je  da se točka 14.  Zahtjev Dalibora Zenerala i 
Tomislava Škunce za postavljanje kioska na javnu površinu,  skine  s dnevnog reda  budući da 
lokacija nije u nadležnosti Gradskog vijeća nego Vijeća za koncesijska odobrenja. 

Predsjednik Ljubomir Kurilić pozvao je vijećnike da glasuju o prijedlogu da se točka 14. 
skine s dnevnog reda pa je Gradsko vijeće glasovanjem, kojem je pristupilo 13 vijećnika, sa 
13  (trinaest) glasova za usvojilo  prijedlog i točka 14. skinuta je s dnevnog reda. 

Točka 15. postaje točka 14., točka 16. postaje točka 15. 

Predsjednik Ljubomir Kurilić predložio je glasovanje o  točki  dnevnog reda: 

16. Zahtjev obrta Plac za proširenjem  ugostiteljske terase. 

Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika,  pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 10 glasova za, 2 
suzdržana i 1 protiv  usvojilo prijedlog  točke 16.  dnevnog reda.  

Zatim je pozvao vijećnike da glasuju o prijedlogu točke 17.  Zahtjev OPG Anton Škunca za 
izmjenom Programa  građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture u svrhu izgradnje 
vodoopskrbe u naselju Borovićevi  stani. 

Glasovanjem, kojem je pristupilo 13 vijećnika, Gradsko vijeće je sa 13 (trinaest) glasova za 
usvojilo točku 17. dnevnog reda. 

 

Time je usvojen dnevni red s nadopunama. 
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DNEVNI  RED: 

1. Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje srpanj – prosinac 2014. godine. 
2. Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena  i dopuna   Prostornog plana uređenja       

Grada Novalje. 
3. Prijedlog Odluke o obavljanju  autotaksi prijevoza na području Grada  Novalje.  
4. Prijedlog Odluke o dodjeli javne površine u svrhu uspostave hidroavionskog 

pristaništa u luci Novalja. 
5. Prijedlog Odluke o prijenosu nekretnine k.č. br. 1835 upisane u z.k. ul. broj 5188 k.o. 

Novalja povezano s vlasništvom posebnog dijela nekretnine upisanog u poduložak 1 – 
Dom zdravlja. 

6. Prijedlog Odluke o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra na dijelu 
k.č. br. 954 k.o. Novalja I. 

7. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o visini spomeničke rente Grada Novalje. 
8. Prijedlog Odluke o korištenju sredstava ustupljenih iz poreza na dohodak ostvarenog 

na području Grada Novalje za realizaciju kapitalnog projekta izgradnje, rekonstrukcije   
i uređenja knjižnice u Novalji. 

9. Prijedlog Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja. 
10. Izvještaj o izvršenju Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

na području Grada Novalje za 2014. godinu.  
11. Izvještaj o izvršenju Programa održavanja  komunalne infrastrukture na području 

Grada Novalje za 2014. godinu. 
12. Izvješće o stanju zaštite od požara na području Grada Novalje u 2014. godini. 
13. Izvješće o stanju zakupa svih javnih površina Grada Novalje za 2014. godinu.  
14. Zahtjev Qui Facuts j.d.o.o. Novalja za postavljanje kioska na javnu površinu. 
15. Zahtjev Novalis d.o.o. za proširenje ugostiteljske terase. 
16. Zahtjev obrta Plac za proširenjem ugostiteljske terase. 
17. Zahtjev OPG Anton Škunca za izmjenom Programa  građenja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture u svrhu izgradnje vodoopskrbe u naselju Borovićevi  stani. 
 
 
AD/1  Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje srpanj – prosinac 2014. godine. 
 
 Gradonačelnik Ante Dabo u uvodnom izlaganju upoznao je vijećnike s osnovnim 
točkama Izvješća, budući da je izvješće dostavljeno vijećnicima u pisanom obliku, a i većinu 
projekata navedenih u izvješću članovi Gradskog vijeća prate  kroz sjednice  i odluke.  
 
U raspravi Darija Antonović, predsjednica Savjeta mladih postavila je pitanje zapošljavanja 
mladih budući da je u Izvješću na strani 24. kod EU Fondova  navedeno da je u odsjeku 
predviđeno 4 radna mjesta, a dva su izvršitelja za sada, da li se u ovoj godini planira 
zapošljavanje na upražnjena radna mjesta? 
 
Pročelnica Margareta Škunca Čepulo odgovorila je da za ovu godinu Planom prijema u službu 
nije planirano zapošljavanje u odsjek za EU fondove. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca upozorio je na članak 49. Statuta koji kaže da se Izvješće 
gradonačelnika  do 31. ožujka mora podnijeti Gradskom vijeću i dodao da ne bi želio da 
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postane praksa da se ne poštuje neke odredbe Statuta koje su  prije donijete, a što se tiče 
Izvješća  ono je sadržajno i  konkretno.  
 
 
AD/2 Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena  i dopuna   Prostornog plana uređenja       
Grada Novalje. 
 Obrazloženje za prijedlog Izmjena i dopuna Prostornog plana Grada Novalje iznijela je 
Gordana Vuković, voditeljica odsjeka za prostorno uređenje i upoznala vijećnike s 
procedurom izrade i donošenja Plana. 
Ispred izrađivača, Urbanističkog instituta Hrvatske sa značajkama Plana vijećnike je upoznala 
Dunja Ožvatić voditeljica izrade Plana. 
Gradonačelnik Ante Dabo podsjetio je vijećnike da je ovaj Plan 2012. godine bio u fazi 
donošenja, ali je Visoki upravni sud donio Rješenje i cijeli postupak vratio na početak. 
Osnovni problemi su bili sa Hrvatskim šumama odnosno Ministarstvom poljoprivrede za 
područje Vidalići jer tvrde da je zona njihova, a i zbog ulaska Kalypsa u Plan te proširenja 
gradskog groblja. 
Zaključio je da je ovo povratak na 2010. godinu uz neke kozmetičke izmjene i predložio da se 
uz donošenje ove odluke donese i zaključak da će Gradsko vijeće prije nego krene u izradu 
UPU luke i Marine Novalja ide na referendum za marinu. 
Vijećnik Aleksij Škunca kao član Odbora za prostorno uređenje izrazio je nezadovoljstvo jer 
Odbor nije bio uključen u fazi procedure i zaključak Odbora dostaviti će u pisanoj formi. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da i on smatra da Odbor mora imati aktivniju ulogu i 
uputio je stoga službe da ranije uključe odbor u  proceduru izrade i donošenja UPU naselja 
Novalja. 
Vijećnik Ivica Supić podsjetio je na ranije dat prijedlog za uvrštenje prostora helidroma, a to 
je prostor koji može biti ukomponiran u točku za evakuaciju. 
Ispred izrađivača obrazložila je što se tiče građevina od važnosti za državu  to se uvodi u 
Prostorni plan županije i ako nije uveden onda ni Plan ove razine nije preuzeo. 
Vijećnik Jurica Palčić iznio je stav HSS-a a to je da je bilo kakv Plan bolji od nikakvog i 
rekao da je ono s čime se slaže Komorovac i infrastrukturni projekti, a ono s čime se ne slaže 
je marina Novalja (članak 74. i 75) Odluke i podržao inicijativu za sazivanje referenduma o 
izradi Plana marine te naglasio da je za sve velike projekte potrebno uključiti mišljenje 
građana. 
 
Vijećnica Mariella Pehovac postavila je pitanje smještajnih kapaciteta u zoni Čiponjac koja je 
uslužna zona i naslonjena na Grad, a neke poslovne zgrade imaju smještaj a neke ne mogu 
dobiti dozvolu. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da je zakon jasan i u poslovnoj zoni nije moguć 
smještaj. 
Vijećnik Zoran Vidas konstatirao je da podržava Plan u svakom slučaju i osvrnuo se na članak 
74.  gdje se navode morske luke, a tu nije navedena Jakišnica te upitao da li to znači da 
Jakišnica ne ulazi kao luka lokalnog značaja i što će se dogoditi s tom lukom nakon donošenja 
Plana, u praksi? 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da je inicijativa za skidanje   iz lučkog područja 
potekla od MO Jakišnica i ona je prihvaćena, a vijećnik Dražen Peranić rekao je da bi barem 
dio luke trebalo zadržati kao lučko područje jer se postavlja pitanje održavanja, a  namjera je 
da tamo bude sportska luka. 
Vijećnik Ivan Šuljić ispred SDP-a rekao je da ima primjedbe ali i pohvale na račun prijedloga 
Plana, SDP podržava cjelovito rješenje luke Novalja. Istaknuo je članak 29.  koji uvodi nove 
visine građevina, te objekte u nizu i upitao čime se to opravdava. 
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Vijećnik Boris Šuljić podsjetio je vijećnike na ranije sjednice Gradskog vijeća i izlaganja pri 
donošenju ili skidanju urbanističkih planova i konstatirao da su političke elite pokazale vrlo 
malo znanja i volje kad je u pitanju upravljanje prostorom proteklih godina. 
Vijećnik Aleksij Škunca  u ime kluba vijećnika HDZ-a i HSLS-a rekao je da su ove izmjene i 
dopune PP na tragu onoga što je HDZ-ova većina i donijela,  a kako je pitanje uređenja luke i 
marine podijelilo Novalju  predložio je da se pročita tekst predloženog zaključka o 
raspisivanju referenduma. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić pročitao je tekst zaključka: 
 
Nakon toga prijedlog zaključka stavljen je na glasovanje kojem je pristupilo 13 vijećnika pa je 
Gradsko vijeće sa 11 glasova za i 2 suzdržana usvojilo tekst zaključka koji glasi: 

 

ZAKLJUČAK 

o raspisivanju referenduma prije donošenja 

Urbanističkog plana uređenja luke Novalja 

 Gradsko vijeće kao donositelj i Gradonačelnik kao predlagač Urbanističkog plana 
uređenja luke na području naselja Novalja, obvezuju se da će prije donošenja Urbanističkog 
plana uređenja luke na području naselja Novalja biti raspisan referendum stanovnika naselja 
Novalja.  

 Referendum se mora raspisati u roku od sedam (7) mjeseci od dana donošenja ovog 
Zaključka.  

Nakon toga predsjednik Ljubomir Kurilić  pozvao je vijećnike na glasovanje o prijedlogu 
izmjena i dopuna Prostornog plana. Glasovanju je pristupilo 13 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za i 3 (tri) suzdržana Gradsko vijeće donijelo je  

 

ODLUKU O DONOŠENJU IZMJENA  I DOPUNA   PROSTORNOG PLANA 
UREĐENJA       GRADA NOVALJE 

 
 
AD/3 Prijedlog Odluke o obavljanju  autotaksi prijevoza na području Grada  Novalje 
 
Uvodno obrazloženje po prijedlogu iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike sa prijedlogom odluke kojom se definira autotaksi prijevoz na području 
Grada Novalje i donosi neke nove odredbe i utvrđuje broj dozvola. 
Zatim je iznijela izmjene koje se predlažu u odnosu na prijedlog koji je dostavljen 
vijećnicima. 
 
U raspravi, vijećnik Ivica Supić predložio je da se broj dozvola ne ograničava na 20 već da 
bude neograničeno da se primjenjuje tržišno poslovanje. 
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da je bilo takvih prijedloga ali u razgovorima sa 
cehom taksista i postojećim taksistima zaključeno je da to možda ne bi bilo dobro u ovom 
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trenutku. Predložio je da se broj bodova za prebivalište poveća na 80, a minimalni broj 
bodova bude 125. 
Vijećnik Željko Tamarut konstatirao je da prije davanja velikog broja dozvola potrebno je 
prilagoditi i infrastrukturu i predložio da starost vozila umjesto 5 godina bude 7 godina. 
Vijećnik Boris Šuljić predložio je da se cjelogodišnje poslovanje također stimulira bodovima i 
nosi 50 bodova. Upozorio je na veliki broj primjedbi na kvalitetu autotaksi usluge, ponašanje i 
primjedbe davatelja usluge te predložio da se obavi edukacija davatelja usluge. 
Gradonačelnik Ante Dabo  složio se s time i rekao  da je taj problem uočen te će krajem 
svibnja biti održana jedna javna tribina gdje bi se prije početka turističke sezone skrenula 
pažnja na ovu temu. 
Vijećnik Aleksij Škunca podsjetio je na konkretne mjere koje su bile definirane a to je javno 
isticanje cijena usluga, edukacija davatelja usluga, represivne i propagandno mjere. 
Vijećnik Boris Šuljić predložio je da od 30% reklamnog prostora na automobilima Grad 
zakupi 10% i kupi naljepnicu koju stavi na sva vozila. 
Vijećnik Zoran Vidas upozorio je na obavljanje usluga  za one koji dolaze sa aerodromske 
zračne luke u Novalju. 
Nakon rasprave prišlo se utvrđivanju prijedloga o kojima se glasuje. 
 
 

Članak 16. 
Svaki od elemenata iz članka 15. ove Odluke izražava se u odgovarajućem broju 

bodova koji se određuje prema mjerilima prikazanim u Tablici 1.) ovog članka. 
 
Tablica 1.) 

KRITERIJ BODOVI 
Nezaposleni preko 6 (šest) mjeseci 70 
Nezaposleni do 6 (šest) mjeseci 60 
Prebivalište /sjedište na području Grada Novalje duže 
od 15 godina 

80 

Hrvatski branitelji iz Domovinskog rata 50 
Djeca branitelja iz  Domovinskog rata 50 
Aktivni članovi dobrovoljnih vatrogasnih društava na 
području Grada koji su sudjelovali u najmanje 70% 
intervencija u godini koja prethodi javnom pozivu 

40 

Cjelogodišnje obavljanje usluge autotaksi prijevoza   50 
Školska sprema prometnog smjera 40 
Dužnosnici  -40 
Zaposlenici gradske uprave i pravnih osoba u vlasništvu 
grada te zaposlenici javnih i državnih službi  

-30 

 
Članak 17. 

 Bodovi ostvareni po kriterijima iz članka 16. ove Odluke zbrajaju se i na temelju njih 
određuje se Lista redoslijeda prvenstva podnositelja zahtjeva – kandidata za dobivanje 
dozvola za obavljanja autotaksi prijevoza. 
 Minimalni broj bodova za dobivanje dozvole za obavljanje autotaksi prijevoza je 130. 
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Članak 30. 

Svi autotaksi prijevoznici na području Grada Novalje moraju se prilagoditi tehničkim 
kriterijima u roku od 2 (dvije) godine od dana stupanja na snagu ove Odluke. 

Autotaksi vozilo može se koristiti za oglašavanja i isticanje promidžbenih poruka do 
najviše 30% ukupne površine vozila (najviše dvije bočne strane ili prednja i stražnja strana 
vozila). 
- vozilo ne smije biti starije od 6 godina u trenutku podnošenja zahtjeva, 
  - auto taksi vozilo mora biti bijele boje. 
 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić pozvao je vijećnike na glasovanje, kojem je pristupilo 12 
vijećnika. Glaovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće 
donijelo je  
 

ODLUKU O OBAVLJANJU AUTOTAKSI PRIJEVOZA  
NA PODRUČJU GRADA NOVALJE 

 
 
 
AD/4 Prijedlog Odluke o dodjeli javne površine u svrhu uspostave hidroavionskog 
pristaništa u luci Novalja. 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa prijedlogom 
kojim se tvrtki koja obavlja hidroavionski prijevoz dodjeljuje javna površina na rivi koja će 
služiti kao kiosk za prodaju karata i prijem putnika te pružanja ugostiteljskih usluga. 
U raspravi, vijećnik Emilio Dabo upozorio je na ovakvu praksu i što se tiče ugostiteljskih 
usluga ne podržava prijedlog. 
Gradonačelnik Ante Dabo  rekao je da su tražena tri kioska, a ovime se daju dva, ovakva 
usluga postoji i u Splitu i Hvaru gdje je organiziran hidroavionski prijevoz, a što se tiče 
ugostiteljske ponude to je ograničena ponuda i odnosi se na putnike koji koriste prijevoz. 
Vijećnik Emilio Dabo rekao je da on podržava razvoj ali dozvolu za ugostiteljstvo ne 
podržava i to smatra podilaženjem, 
Vijećnik Jurica Palčić pozdravio je donošenje ove odluke, a vijećnik Zoran Vidas zaključio je 
da je ovo dobitak za Grad ali i upozorio na  Zakon o ugostiteljskoj djelatnosti koji kaže da 
predstavničko tijelo donosi odluku o postavljanju  kioska i naprava,  a na udaljenosti manjoj 
od 100 m od čvrstog ugostiteljskog objekta ne može se postaviti ugostiteljska ponuda u 
kiosku. 
Vijećnik Boris Šuljić istaknuo je značaj ove usluge koji nadmašuje zabrinutost oko 
devalvacije i rekao da ovakva usluga zaslužuje čak i subvenciju. 
Nakon rasprave u kojoj su se svi vijećnici složili oko značaja hidroavionskog prijevoza za 
Novalju predsjednik je pozvao vijećnike na glasovanje kojem je pristupilo 13 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donijelo je  
 

ODLUKU O DODJELI JAVNE POVRŠINE  
U SVRHU  USPOSTAVE HIDROAVIONSKOG PRIJEVOZA  

U LUCI NOVALJA 
 

Vijećnica Mariella Pehovac napustila je sjednicu i sjednici je nazočno 12 vijećnika. 
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AD/5 Prijedlog Odluke o prijenosu nekretnine k.č. br. 1835 upisane u z.k. ul. broj 5188 
k.o. Novalja povezano s vlasništvom posebnog dijela nekretnine upisanog u poduložak 1 
– Dom zdravlja 
 
Pročelnica Ivana Kurilić iznijela je uvodno obrazloženje i upoznala vijećnike sa prijedlogom  
kojim se zemljište na kojem je izgrađen Dom zdravlja Novalja prenosi na Dom zdravlja. 
Gradonačelnik Ante Dabo podsjetio je vijećnike na obavezu koju je Grad preuzeo 
Sporazumom koji je potpisan s ministarstvom. 
Vijećnik Aleksij Škunca upitao je što je sa zajedničkim prostorom dvorišta, a gradonačelnik 
Ante Dabo obrazložio je da je to razriješeno etažnim elaboratom i time se zna kome što 
pripada. 
Vijećnik Ivica Supić upozorio je da su u ovom prostoru prisutna tri pravne osobe Dom 
zdravlja, ljekarna i Hitna medicina i postavio pitanje što bi se dogodilo da npr. Dom zdravlja 
ide u privatizaciju, što bi sa Hitnom medicinom? 
Gradonačelnik Ante Dabo rekao je da Grad ne može tražiti vlasništvo kada je sporazumno 
potpisano da će se vlasništvo prenijeti, a pročelnica Ivana Kurilić objasnila je da je razlog 
tome što se sada prenosi vlasništvo mišljenje revizije koja je na to već upozorila i naložila da 
Grad pokrene postupak prijenosa ukoliko ne na idućem nalazu revizije biti će ista primjedba. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo 12  vijećnika, Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za i 4 (četiri) suzdržana Gradsko 
vijeće donijelo je  

 
 

ODLUKU O PRIJENOSU NEKRETNINE K.Č. BR. 1835 UPISANE U Z.K. UL. BROJ 
5188 K.O. NOVALJA POVEZANO S VLASNIŠTVOM POSEBNOG DIJELA 

NEKRETNINE UPISANOG U PODULOŽAK 1 – DOM ZDRAVLJA 
 

 
AD/6 Prijedlog Odluke o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra na 
dijelu k.č. br. 954 k.o. Novalja I. 
 
Pročelnica Ivana Kurilić  upoznala je vijećnike sa prijedlogom kojim će se TD Arburoža dati 
koncesija za posebnu uporabu pomorskog dobra na dijelu k.č. 954 k.o. Novalja I u naravi 
Punta Gaja. Na navedeno pomorsko dobro TD Arburoža postavila bi dva polupodzemna 
kontejnera za odvojeno sakupljanje otpada.  
Zakon propisuje simboličnu naknadu pa je prijedlog da ona bude 100,00 kn godišnje, a 
koncesija bi trajala 20 godina. 
 
Vijećnik Jurica Palčić izjavio je da neće podržati  prijedlog  ove odluke  i zaključio  da je 
more najveća vrijednost i treba razmišljati o nekom ljepšem sadržaju na takvom mjestu. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je pristupilo 12 vijećnika 
pa je Gradsko vijeće sa 10 (deset) glasova za, 1 (jednim) protiv i 1 (jednim) suzdržanim 
donijelo  
 

ODLUKU O DVANJU KONCESIJE ZA POSEBNU UPOTREBU  
POMORSKOG DOBRA NA DIJELU K.Č. BR. 954 K.O. NOVALJA I 
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AD/ 7  Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o visini spomeničke rente Grada 
Novalje 
 Pročelnica Margareta Škunca upoznala je vijećnike sa prijedlogom prema kojem bi se u 
obračun spomeničke rente uvele dvije kategorije tj. oni koji rade cijelu godinu i oni koji rade 
dio godine na način da onima koji rade cijelu godinu naknada bude manja  od onih koji rade 
do šest mjeseci.  
Vijećnik Boris Šuljić predložio je da se uvede i treća kategorija, manje od 6 mjeseci. 
Pročelnica Margareta Škunca Čepulo obrazložila je da postoje dvije kategorije, a naknada se 
obračunava po mjesecima tako da treća kategorija ne bi imala značajnog efekta. 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 12 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za donijelo  
 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE  O VISINI  
SPOMENIČKE RENTE GRADA NOVALJE  

 
 
 
AD/8 Prijedlog Odluke o korištenju sredstava ustupljenih iz poreza na dohodak 
ostvarenog na području Grada Novalje za realizaciju kapitalnog projekta izgradnje, 
rekonstrukcije   i uređenja knjižnice u Novalji 
Pročelnica Margareta Škunca Čepulo iznijela je uvodno obrazloženje i upoznala vijećnike sa 
prijedlogom prema kojem bi se sredstva ustupljena iz poreza na dohodak prema Sporazumu 
koji je sa ministarstvom potpisan još 2002. godine, a koji predviđa ista uložiti u izgradnju i 
opremanje Gradske knjižnice u Novalji. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca primjetio je da se ovdje spominje samo knjižnica, a bilo je govora o 
galeriji i još nekim momentima. 
Gradonačelnik Ante Dabo potvrdio je da se galerija i dalje planira ali zbog stroge namjene 
sredstava nije se spominjala ovdje. 
Budući da po prijedlogu nije bilo dalje rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je 
prijedlog na glasovanje, kojem je pristupilo 10 vijećnika pa je glasovanjem Gradsko vijeće sa 
10 (deset) glasova za donijelo  
 

ODLUKU O KORIŠTENJU SREDSTAVA USTUPLJENIH IZ POREZA NA DOHODAK 
OSTVARENOG NA PODRUČJU GRADA NOVALJE ZA REALIZACIJU  

KAPITALNOG PROJEKTA IZGRADNJE, REKONSTRUKCIJE   I UREĐENJA 
KNJIŽNICE U NOVALJI 

 
AD/9 Prijedlog Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja 
Pročelnica Ivana Kurilić iznijela je obrazloženje za prijedlog Odluke o osnivanju Dječjeg 
vrtića Carić koja je bila na dnevnom redu sjednice 05. studenog 2014. godine i tekst Odluke je 
upućen ministarstvu na dobivanje suglasnosti. Budući da je ministarstvo dostavilo mišljenje 
kojim traži da se neki članci izmijene potrebno je Odluku sa izmjenama donijeti na Gradskom 
vijeću. 
Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave, pa je predsjednik Ljubomir Kurilić do prijedlog 
na glasovanje, pa je glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće donijelo  
 

ODLUKU O OSNIVANJU DJEČJEG VRTIĆA CARIĆ NOVALJA  
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AD/10 Izvještaj o izvršenju Programa građenja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Grada Novalje za 2014. Godinu 
AD/11 Izvještaj o izvršenju Programa održavanja  komunalne infrastrukture na 
području Grada Novalje za 2014. Godinu 
 
Ivica Dabo, viši suradnik za komunalnu infrastrukturu  iznio je vijećnicima izvješće o 
izvršenju programa kojima se  izgrađuje nova i održava postojeća infrastruktura na području 
Grada. Ova Izvješća sadrže pregled planiranih i izvršenih radova na objektima komunalne 
infrastrukture u 2014. godini. 
U 2014. godini izgradnja i održavanje objekata i uređaja komunalne infrastrukture izvodila se 
prema predviđenim programima za koje su predviđena i sredstva u Proračunu Grada Novalje. 
 
Po ovim prijedlozima nije bilo  rasprave i o ovim Izvješćima Gradsko vijeće ne glasuje već ih 
prima na znanje. 
 
AD/12 Izvješće o stanju zaštite od požara na području Grada Novalje u 2014. Godini 
 Zapovjednik Vatrogasnih postrojbi Grada Novalje Željko Tamarut  iznio je izvješće o 
stanju protupožarne zaštite u 2014. Godini, spremnosti, nedostacima i potrebama DVD-a na 
području Grada. Zaključio je da je stanje zaštite od požara zadovoljavajuće u tehničkom 
smislu ali da bi sve funkcioniralo potrebni su ljudi kojih je sve manje i potrebno je uvesti neke 
olakšice kako bi se dobrovoljne vatrogasce stimuliralo za dobrovoljni rad. 
Gradonačelnik Ante Dabo  odao je priznanje radu vatrogasne zajednice i iako Grad prati 
financijski uvijek je potrebno još bolje i više. 
Vijećnik Zoran Vidas upitao je u čijoj nadležnosti je šuma Zrće koja je zapuštena i neuređena, 
a pročelnica Margareta Škunca Čepulo odgovorila je da je to u nadležnosti Šumarije Pag. 
 
 
Izvješće Vatrogasne zajednice prima se na znanje i o njemu se ne glasuje  
 
AD/13 Izvješće o stanju zakupa svih javnih površina Grada Novalje za 2014. Godinu 
 

Voditelj odsjeka za gospodarstvo, gradske naknade i društvene  djelatnosti  Marijan 
Šuljić  iznio je  Izvješće o zakupu svih javnih površina  
U raspravi vijećnik Ivica Supić upozorio je na osvijetljenost javnih površina na gradskoj rivi i 
način kontrole i naplate utroška energije. 
Marijan Šuljić je odgovorio da od 01.01. svi kiosci imaju kontrolna brojila navedena u 
rješenju i u ukupnom iznosu je predviđena  potrošnja struje. 
Vijećnik Željko Tamarut upozorio je na katstrofalno stanje u smislu prikljuičaka na struju 
putem produžnih kabela i upitao da li objekt kraj bistroa Galeb ima dozvolu za postavljanje 
željezne konstrukcije. 
Marijan Šuljić odgovorio je da imaju suglasnost i postavljaju tendu. 
O ovom Izvješću nije provedeno glasovanje već se prima na znanje. 
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AD/14 Zahtjev Qui Facuts  j.d.o.o. Novalja za postavljanje kioska na javnu površinu  
 
 Pročelnica Margareta Škunca Čepulo upoznala je vijećnike sa dostavljenim zahtjevom  
za postvaljanje kioska na parcelu  kojom upravlja Grad, a nalazi se u naselju Gajac.  
Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je da bi eventualno rješenje bilo privremeno jer je na toj 
parceli zabilježba vlasništva i uz uvjet da podnositelj zahtjev sam osigura infrastrukturu. 
Predsjednik Ljubomir Kurilić upitao je za vrijeme dodjele, a gradonačelnik je odgovorio da je 
prijedlog na jednu godinu uz uvjet da sam osigura infrastrukturu i odmakne se 3 m od 
prometnice. 
 
Nakon rasprave predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje pa je Gradsko 
vijeće sa  7 (sedam) glasova za i 3 (tri) suzdržana  donijelo  
 
 

 
 

O D L U K U  
 
 
 

 Gradsko vijeće Grada Novalje odobrava pokretanje natječaja za davanje u zakup javne 
površine za postavljanje kioska  koja se nalazi na dijelu k.č. br. 11530/2 k.o. Novalja u naselju 
Gajac  na vrijeme od jedne godine. 

 Gradsko vijeće Grada Novalje nalaže Komisiji za dodjelu javnih površina  da pokrene   
natječaj u kojem će biti definiran uvjet osiguranja sve potrebne  infrastrukture od strane korisnika  
javne površine   i  odmicanje kioska 3 m  od glavne prometnice . 

 
AD/15 Zahtjev Novalis d.o.o. za proširenje ugostiteljske terase 
 
 Pročelnica Margareta Škunca Čepulo upoznala je vijećnike sa zahtjevom tvrtke 
Novalis d.o.o. kojim traže proširenje ugostiteljske terase na trgu Bazilike.  
 
U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca rekao je da neovisno o kome se radi smatra da ovaj 
prijedlog ne može podržati, a vijećnik Dražen Peranić  zaključio je da prema ovom zahtjevu 
terasa ne ide van sadašnjih gabarita te smatra da se može odobriti, a ne znači da ako se odobri 
ovom podnositelju zahtjeva da se mora i nekom idućem izdati odobrenje. 
Vijeće Emilio Dabo također se složio s prijedlogom da se izda odobrenje, a vijećnik Željko 
Tamarut smatra da se terasa ne treba proširivati jer se trg Bazilike sveo na uski prolaz. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 10 vijećnika, 
pa  Gradsko vijeće glasovanjem, sa 5 (pet) glasova suzdržanih i 5 (pet) glasova protiv nije 
donijelo odluku o proširenju ugostiteljske terase podnositelja zahtjeva Novalis d.o.o. Novalja. 
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AD/16  Zahtjev obrta Plac za proširenjem ugostiteljske terase 
 
 Pročelnica Margareta Škunca Čepulo iznijela je zahtjev bistroa Plac  za proširenjem 
ugostiteljske terase na trgu Bazilika.  
 Gradonačelnik Ante Dabo rekao je da uvažava gospodarski momenat ali smatra  da  
treba imati jednaki stav za sve. 
  
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 10 vijećnika 
pa  Gradsko vijeće glasovanjem, sa 4 (četiri) glasa protiv i 6 (šest) suzdržanih  nije usvojilo 
zahtjev obrta Plac za proširenjem ugostiteljske terase. 
 
 
AD/17 Zahtjev OPG Anton Škunca za izmjenom Programa  građenja objekata i uređaja 
 

Predsjednik Ljubomir Kurilić upoznao je vijećnike sa predstavkom OPG Anton Škunca a 
vezano za  vodoopskrbu naselja Borovićevi stani u kojem podnositelj zahtjeva planira zasaditi 
nasad smokve za koje je dobio i financijsku  potporu iz fondova EU. 

U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca podržao je prijedlog i rekao da je ovo dobar putokaz za 
mlade poduzetnike, vijećnik Željko Tamarut podržao je prijedlog  tim više što je i europa 
prepoznala projekt, vijećnik Emilio Dabo također je podržao  prijedlog da se iznađu sredstva 
za ovu namjenu. 

Vijećnik Boris Šuljić predložio je da se ovaj projekt realizira iz sredstva namijenjenih za 
unapređenje gospodarstva i obrta. 

Gradonačelnik Ante Dabo također je podržao projekt i  iznio je nova saznanja o načinu 
financiranja koja je dobio od direktora Komunalija a to je da su Hrvatske vode otvorile 
natječaj za financiranje izgradnje vodoopskrbnih objekata pa predlaže da se projekt 
Borovićevi stani i Zubovići  kandidiraju i  rješavaju na taj način. 

Budući da do konačnog rješenja putem natječaja Hrvatskih voda treba proći duže vremena, a 
nasadu treba voda, ne može se čekati, predloženo je da se sredstva za izgradnju revizijskog 
okna  na Borovićevim stanima financiraju kako je predviđeno planom gradnje Komunalija 
d.o.o. , a ostatak sredstava koja nedostaju  iz stavke Potpora za poljoprivredu, obrt, malo i 
srednje poduzetništvo. 

Slijedom ovog prijedloga donijet je slijedeći zaključak: 

 

Gradsko vijeće Grada Novalje ne prihvaća zahtjev OPG Anton Škunca za izmjenom Programa 
građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture u svrhu izgradnje  vodoopskrbe  u naselju 
Borovićevi stani. 

U Planu gradnje komunalnih vodnih građevina za 2015. godinu koji donosi TD Komunalije 
d.o.o. Novalja planirana su sredstva u iznosu od 50.000,00 kuna za izgradnju redukcionog okna u 
naselju Borovićevi stani. 
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 Preostala sredstva potrebna za izgradnju  redukcionog okna  u naselju Borovićevi stani  
osigurati će se  u  Proračunu Grada Novalje za 2015.g. sa stavke Potpore za poljoprivredu, obrt, malo i 
srednje poduzetništvo.  

Komunalije d.o.o. i Grad Novalja krenuti će u izgradnju revizionog okna odmah po donošenju 
ovog Zaključka. 

 

 

Sjednica je završena u 2,45 sati  

 

 

Voditelj Zapisnika       Predsjednik Gradskog vijeća  

Lucie ZUbović      Ljubomir Kurilić,dipl.oec. 

 

 

 

 

 

 


